
 

   

Подновяват маркировката на велоалеите
понеделник, 16 октомври 2017

Акрилатната боя, с която трябва да се поднови маркировката на велоалеите в Плевен, вече е закупена
и дейността може да стартира. Това съобщиха днес от ръководството на фирмата изпълнител
„Инжстрой” ЕООД. Трайността на боята е 6 месеца и затова се налага създадените по европейски
проект алеи да бъдат маркирани два пъти годишно – пролет и есен, което след направените за 5
години разчети показва, че оскъпява цената на боята. „Това е още един пример, че обикновено
евтините неща излизат по-скъпо. Същото се отнася и за хоризонталната маркировка на улиците – ако се
прави с по-скъпа боя, тя ще трае по-дълго”, коментира кметът Георг Спартански. Той припомни по
повод подадени до него сигнали от граждани, че заради по-високите все още температури бялата боя
се зацапва лесно, но след падането на първия дъжд веднага става видима.
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